
Dziewiętnasta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 19 maja 2016 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

P R O T O K Ó Ł Nr XIX/ 2016 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

19 maja 2016 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 15 

00
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 16
 18

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 

 

 
co stanowi – 100% 

 

Obrady XIX sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani  Maria Woźniak, która 

przywitała wszystkich zebranych: radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika 

Kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości 

obecnych na sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy obecności - 15 radnych obecnych. 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/.  

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek 

organizacyjnych z terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, 

mieszkańcy miasta. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- wobec tego kto z państwa jest za przyjęciem porządku obrad? 

 

- za- 15- osób 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II. Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

V. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Trzcińsko-Zdrój na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych 

(druk nr XIX/138/2016); 

2. w sprawie przystąpienia do opracowania i wdrożenia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Trzcińsko- Zdrój (druk nr XIX/139/2016); 

3. w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Chojna, dotyczącego uznania lasów za 

ochronne (druk nr XIX/140/2016); 

4. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce oznaczonej 

numerem geodezyjnym 27/10, położonej w obrębie Chełm Górny gmina Trzcińsko-Zdrój, 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr XIX/141/2016); 

5. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat (druk nr XIX/142/2016); 

6. w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/141/07 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju 

z dnia 29 listopada 2007r. w sprawie wydzielenia z Trzcińskiego Centrum Kultury Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej w Trzcińsku-Zdroju. (druk nr XIX/143/2016); 

7. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Zachodniopomorskiego(druk 

nr XIX/144/2016); 

8. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gryfino. (druk nr XIX/145/2016); 

9. sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2016 rok. (druk nr 

XIX/146/2016); 

10. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój 

na lata 2016-2023. (druk nr XIX/147 /2016);                 

 

VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

VII. Wolne wnioski i informacje. 

VIII. Zakończenie sesji. 

 

 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na sesji, 

czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z 

poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 15- głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XVIII sesji Rady Miejskiej został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 

Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły 

pisma, które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną. Wszyscy radni złożyli oświadczenia w 

ustawowym terminie. W dniu 16 maja wpłynęło pismo w sprawie wyznaczenia z Radnych 

członka do komisji konkursowej w sprawie wyboru dyrektora TCK. Na komisji 17 maja 

wskazaliśmy radnego pana Roberta Kowalskiego jako przedstawiciel Rady do tej komisji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący obrad- czy są interpelacje i zapytania? 

 

Radny pan  Janusz Pieróg- mam interpelacje w sprawie komisji przetargowej czy istnieje kto 

wchodzi w jej skład i kto jest odpowiedzialny za obiór inwestycji wykonanych. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  komisja istnieje jest jej regulamin szczegółowo 

wszystko wypiszemy. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg-czekają nas duże inwestycje i stąd pytanie, bo niektórzy są 

zaniepokojeni przebiegiem przetargów. 

 

Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 

Gminy Trzcińsko-Zdrój na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i 

numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych (druk nr 

XIX/138/2016); 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 
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Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/138/2016 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 2. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 

i wdrożenia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Trzcińsko- Zdrój 

(druk nr XIX/139/2016); 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/139/2016 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 3. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku 

Nadleśnictwa Chojna, dotyczącego uznania lasów za ochronne (druk nr 

XIX/140/2016); 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji jednak mieliśmy wiele wątpliwości Radni wstrzymali się od głosu do czasu 

wyjaśnienia pewnych wątpliwości na sesji. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- państwo umówiliście się ze mną jednak ja 

skorzystam z wiedzy Nadleśnictwa Chojna, które to odpowie na wszelkie państwa zapytania. 

Na dzisiejszej sesji jest pani Sokólska przedstawiciel nadleśnictwa Chojna. 
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Radny pan Robert Kowalski- chodzi o konsekwencje jakie będą ponosili właściciele 

przyległych gruntów rolnych gdy ustanowimy lasy za ochronne. Czy to będzie ograniczało 

ich działalność. 

 

Pani Barbara Sokólska przedstawiciel Nadleśnictwa Chojna- lasy ochronne to tylko działki 

skarbu państwa w administrowaniu nadleśnictwa Chojna nie oddziałuje to na sąsiednie działki 

rolne. Jest to wielkość działań dotyczy tylko i wyłącznie naszych gruntów. Nie ma to związku 

też z finansami dla Gminy, bo wszystkie lasy ochronne są objęte 100% podatkiem leśnym. 

 

Radny pan Robert Kowalski- czy na tym terenie będzie mogła być prowadzona gospodarka 

łowiecka? 

 

Pani Barbara Sokólska przedstawiciel Nadleśnictwa Chojna- tak będzie jak obecnie dotyczy 

to głównie gospodarki leśnej chodzi o ograniczenie powierzchni wycinania drzew działek 

zrębowych i będą to nasadzenia ręczne to związane jest z tym żeby zachować wodne siedliska 

w nienaruszonym stanie. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/140/2016 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na działce oznaczonej numerem 

geodezyjnym 27/10, położonej w obrębie Chełm Górny gmina Trzcińsko-

Zdrój, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr 

XIX/141/2016); 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XIX/141/2016 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat 

(druk nr XIX/142/2016); 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/142/2016 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XIV/141/07 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 29 listopada 2007r. 

w sprawie wydzielenia z Trzcińskiego Centrum Kultury Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Trzcińsku-Zdroju. (druk nr XIX/143/2016); 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/143/2016 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Województwa Zachodniopomorskiego(druk nr XIX/144/2016); 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/144/2016 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Gminy Gryfino. (druk nr XIX/145/2016); 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie nie było to jednogłośnie tylko większością 

głosów. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/145/2016 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V.9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu 

Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2016 rok. (druk nr XIX/146/2016); 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/146/2016 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2016-

2023. (druk nr XIX/147 /2016);                 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/147/2016 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich 

sesjach.  
 

Przewodniczący obrad- Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej 

sesji część odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są 

usatysfakcjonowani odpowiedziami, czy jeszcze, są jakieś zapytania?  
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Radny pan  Janusz Pieróg-  otrzymaliśmy odpowiedzi na temat remontu chodnika i barierek 

na Alei Wolności odpowiedzi z GDRKiA ale to nie odzwierciedla tego co powinno być nie 

ma końca tego punktu 2 jest to wyrywek z kontekstu. Kolejny punkt mówi, że urządzenia na 

chodniku nie mogą utrudniać funkcjonowania chodnika. Chodnik też powinien być 

dostosowany do ruchu pieszych. Można z tego wyczytać z odpowiedzi to można wynikać 

zagubienie tego pana, bo jest to raczej brak funduszy by to w tym roku zrobić i jest to też 

odpowiedz o basen przy drodze krajowej w Czystem nawet nie podane pod czyja to jest 

opieką i kto tym zarządza. Nie nasza sprawa by się tym głowić proszę to jeszcze raz odpisać i 

wskazać podstawę prawną. Ten chodnik można podnieść pod to, że chodnik jest po 

przebudowie i może on być 1,25 cm.  

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- to zrobimy po konsultacji z naszą kancelarią 

prawna i jak to się potwierdzi, co Pan powiedział to napiszemy pismo a jeśli nie to otrzyma 

Pan taką informację. Chciałbym skorzystać i odpowiedzieć na interpelacje jakie państwo 

zgłaszaliście na komisji, na które nie znalazłem odpowiedzi. Pierwsza sprawa plakat na 

stronie Trzcińska plakatu nie dało się zmienić ale zamieściliśmy PDF z programem i jest to 

czytelne. Jeśli chodzi o łączenie projektów na drugi to akurat jak my mieliśmy komisję to pan 

Burmistrz był u pana Marszałka Rzepy i pan marszałek jak by słyszał pytanie to 

odpowiedział, że nie może być łączony projekt on ogłaszał wyniki konkursu na przebudowę 

dróg PROW i na przebudowy dróg lokalnych jeśli chodzi o przedszkole to po rozmowie z 

panią dyrektor jeśli będzie grupa dzieci chętnych na zajęcia w wakacje to będzie to 

realizowane w lipcu. Chodzi tu o sprawy organizacyjne nauczyciele mają 35 dni urlopu a 

muszą go wykorzystać wakacje. Znak miejscowości Strzeszów, wczoraj miałem spotkanie z 

panem Miłoszem Bogdańskim z komendy policji w Chojnie i wczoraj poruszyłem tą sprawę. 

Przeniesienia znaku miejscowości a pan inspektor powiedział, że raczej chodzi o ograniczenie 

prędkości i dlatego właściwym jest postawienie znaku ograniczenia prędkości. Kolejna 

sprawa PKS pismo wysłane 15 kwietnia otrzymali odpowiedź i nie mamy odpowiedzi. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  oni nie opiszą ale może lepiej tam pojechać. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- termin zamontowania lamp to pojedziemy do 

środy otrzyma pan informacje, do kiedy lampy zostaną zainstalowane. Kosze na śmieci w  

zakładzie komunalnym to zielone i zostaną rozstawione są też zawieszane do parku na 

wymianę i kosze betonowe, które są bardzo niepraktyczne. Droga ul. Cmentarna Wiosenna 

jest to droga do trafostacji. Jeśli chodzi o działki na 9 Maja to działki są prywatne. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- nie zanotował Pan moich dwóch pytań, chodzi o drogę 

Gminną, kiedy zostaną załatane dziury. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- drogi  będą łatane na jesień. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- kiedy będzie przejęta droga od agencji w Piasecznie by 

droga była gminna. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- chodzi tu o drogę koło parku. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski-  na drodze agencyjnej zapadła się droga a tam mieszka 8 

rodzin. 
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Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- w czerwcu będzie komisja zastanówmy się czy tą 

drogę przejąć. 

 

Radny pan Robert Kowalski- może zaproponować takie rozwiązanie jak w Stołecznej 

przejmiemy drogę i środki na jej remont. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- w Piasecznie też tak było przejęliśmy drogę między 

blokami i dostaliśmy na jej remont. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- nie wiadomo czy dostaniemy dofinansowanie. Plac na 

Chełmie Dolnym mówili żebyśmy sobie kupili. My będziemy to śledzić. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- jak było przejecie dróg w lutym to wyście się 

krytycznie wyrazili o pewnych pomysłach z przejmowaniem dróg na własność Gminy. 

Dlatego takie decyzje przekażemy w wasze ręce. Ale najpierw wyślemy pismo, że 

przejmiemy wyremontowaną drogę lub z pieniędzmi na to działanie. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- agencyjnej jest 175,metrów. Tam chodzi tylko o pewien 

odcinek, który się zapadł. Nie jest to cała droga do remontu. 

 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu. VII.  Wolne wnioski i zapytania 

 
Przewodniczący obrad- Czy są wolne wnioski lub zapytania? 

 

Radny pan  Janusz Pieróg- co z posterunkiem policji czy pan jest za tym by przywrócić. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- ja wstępnie mogę powiedzieć, że jak kilka razy 

rozmawiałem i poszło pismo by przywrócono posterunek odpowiedz pana komendanta była 

taka, że są to polecenia odgórne. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- temat posterunku tu wraca w roku ubiegłym 

dowiedzieliśmy się że nie Burmistrz zlikwidował posterunek tylko MSWiA, jeśli chodzi o 

przywrócenie pismo z naszej strony zostało skierowane do wojewódzkiego komendanta 

wczoraj na spotkaniu z zastępcą komendanta powiatowego rozmawiałem czy w tych 100 

posterunkach które mają być przywrócone jest nasz usłyszałem, że nie i nie mamy czego się 

spodziewać bo jak państwo słyszeliście, policja jest zadowolona z takiego rozdysponowania 

środków bo są bardziej mobilni, sprawniejsi czynimy posunięcia by przywrócić posterunek. 

My nie jesteśmy w stanie tego zrobić, bo decyzja należy do Komendanta Głównego Policji. 

 

Radny pan Janusz Pieróg-  proponuję byśmy my radni na przyszłą sesję sporządzili uchwałę 

w formie opinii i przesłali to my mamy być bezpieczni, a nie policja. Dlaczego tylko 

przywrócili 100 bo budynki przekazane dla samorządów już zostały sprzedane i należy tu 

przystosować stary budynek. Może to pomoże. Spróbujmy by posterunek przywrócić 

spróbujmy tego teraz by taka uchwałę przygotować. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- nie wiem, czy te 100 posterunków Gmina miała prawo 

sprzedać, bo była to własność skarbu państwa my nie możemy tego sprzedać możemy tylko 
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wykorzystać na cele biurowe. Nie wiem czy sprzedali tamci jestem za tym by przywrócić 

posterunek energetyczny, ale słyszę, że likwidują posterunek elektryczny w Chojnie. Jeśli jest 

tak możliwość to możemy iść w tym kierunku. 

 

O godzinie 15
51-

 wyszła radna pani Magdalena Hybiak stan radnych na Sali 14 osób.
 

 

Przewodnicząca obrad- kto z państwa jest za przygotowaniem uchwały intencyjnej. 

 

- za- 14- osób 
 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam że wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- chciałbym by pan Burmistrz udzielił informacje publiczna 

kwoty na delegacje wszystkich pracowników podanie kwoty na delegacje pracowników na 

delegacje pracowników z podaniem kwot na transport publiczny i przejazdy samochodem 

własnym, jaka kwotę Gmina Trzcińsko-Zdrój miesięcznie przeznacza na delegacje 

Burmistrza na transport środkami publicznymi i samochodem prywatnym, ile środków idzie 

na ryczałty oraz informacji jaką kwotę Gmina Trzcińsko-Zdrój miesięcznie przeznacza w 

2014 i 2015r. odpowiedz proszę przesłać na meila. Oraz informacja w sprawie powierzenia 

funkcji dyrektora dla pani Wandy Angowskiej pismo w sprawie stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- przedłużenie stanowiska dyrektorowi szkoły 

powoduje nieufność społeczności do lokalnej władzy? 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  tak bo jest  to tworzenie dwóch różnych systemów w dwóch 

szkołach czyli pani Dyrektor w SP Stołeczna powieszenie a w Gogolicach konkurs. Pani 

Dyrektor z SP Stołeczna jest emerytowanym nauczycielem i w gminie gdzie bezrobocie się  

ponad 10% to zamyka się szanse ludziom młodym by przedstawili koncepcję funkcjonowania 

szkoły. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  organ prowadzący Burmistrz w ustawie systemie 

oświaty ma prawo powierzyć na kolejne 5 lat pełnienie funkcji dyrektora  w roku ubiegłym 

był jeden konkurs i jedno powierzenie bez protestów 2 lata temu też.  

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  to wy podejmiecie decyzje to jest nasze stanowisko, proszę 

je po prostu przyjąć. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- my przyjmujemy to bo macie takie prawo tak jak Burmistrz 

ma prawo. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  my nie mówimy o łamaniu prawa. 

 

Sołtys sołectwa Chełm Dolny pan  Wojciech Kiman- mamy się wynieść z byłego już placu 

zabaw, co dalej? 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  nie musicie się wynieść z placu zabaw tam  ten 

teren zostanie uprzątnięty wysłaliśmy już pismo do Agencji, gruz przy murku zostanie 

wywieziony, z tego placu będziecie mogli korzystać do czasu znalezienia nowej działki lub 

tej samej ale po działaniach planistycznych i zmianach w studium. Dlatego ta rozmowa z 
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początku mają to była wstępna, teraz sprawy nabrały innego obrotu. Wystąpiliśmy do agencji 

z prośbą o sprzątniecie terenu. 

 

Sołtys sołectwa Chełm Dolny pan  Wojciech Kiman-  kolejny problem to szambo, bo jest to 

niechęć mieszkańców dzieci się bawią przy rozlewającym się szambie. To są pozostałości 

popegerowskie i oni nie chcą tego oczyszczać.  

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- główne szambo leży na działce agencyjnej. 

Szambo się wylewa bo mieszkańcy nie opróżniają szamba ten co produkuje bo problem jest 

taki, że nie PGR wyprodukował szambo i nie wywiózł je 30 lat. To myślenie jest błędne. 

 

Sołtys sołectwa Chełm Dolny pan Wojciech Kiman- to jest na działach agencyjnych i 

agencja nic z tym nie zrobi. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- agencja cały czas się wymiguje, bo to już 3 czy 4 lata jak 

Dyrektor agencji mi powiedział, żebym kupił działkę pod plac zabaw i musieliśmy 

zrezygnować z projektu unijnego bo chcieli ja przekazać na 3 lata, a musieliśmy mieć na 5 lat. 

 

Sołtys sołectwa Chełm Dolny pan Wojciech Kiman- ale jak zmusić mieszkańców do 

wywozu nieczystości? 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- nie mamy takich możliwości, myślę, że pójdzie pismo lub 

spotkamy się z dyrektorem Agencji Nieruchomości Rolnej. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- jak pan Burmistrz będzie rozmawiał o placu zabaw w Chełmie 

to proszę też pamiętać o drodze w Piasecznie bo agencyjna. 

 

Radny pan Dariusz Szumiło- proszę przyjąć ta samą politykę co ze śmieciami czyli czyja 

działka tego śmieci. Czyli jak działka agencyjna to należy zwarcic się o uregulowanie tego, a 

oni niech regulują to dalej. 

 

Radny pan Edward Iwański- chciałbym zapytać, bo zbliża się lato czy będzie jezioro 

Strzeszowskie czyszczone, ja chodzę na jezior i zwracają się mieszkańcy Strzeszowa, brzegi 

są bardzo brudne. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- plaża będzie przygotowana na sezon kąpielowy, będą 

ratownicy i będą sprzątane. 

 

Radny pan  Edward Iwański- plaża będzie przygotowana a tu chodzi o brzeg przy wiosce. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  my to przygotujemy zakład komunalny wywozi 

śmieci i sprząta  4 jak nie 7 razy w tygodniu. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas-  problem nie zniknie  do czasu jak ludzie nie dorosną. 

 

Radny pan Robert Kowalski- dzisiaj odbyło, się ostatnie posiedzenie komisji statutowej 

umówiliśmy się że będzie zarządzenie pana Burmistrza, że poszczególne sołectwa zrobią 

konsultacje społeczne na najbliższej sesji zostaną przyjęte statuty sołectw. 
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Radny pan  Witold Kordas- dziękuje za zrobienie chodników w Góralicach przy drodze 

powiatowej i Gminnej ale jest jeszcze prośba bo są gałęzie nad chodnikiem i przy drodze jest 

lipa gdzie gałęzie wychodzą na drogę. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas-  przypominam wszystkim o dniach Trzcińska i serdecznie 

zapraszam. 

 

Do punktu. VIII.   ZAKOŃCZENIE  SESJI . 
 

O godzinie 16
18

– Przewodnicząca obrad zamknęła XIX sesję Rady Miejskiej. Dziękując 

wszystkim za przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa                                           
 

 

 


